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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 18 februari 2021 
 

Algemeen 

Aanwezig P.I. Broertjes (voorzitter); A. Luijten (Gooise Meren); F. Voorink (Hilversum); G. 
Rebel (Huizen); A. Heijstee (Weesp); J. Boermans (Wijdemeren); P. Calis (Laren); 
A. Kennis (Blaricum); I. Meuwese (algemeen directeur); H. Uneken (plv. directeur); 
S. von dem Borne (concerncontroller); M. Mansfeld (communicatie-regisseur); M. 
van der Linden (secretaris) 

Afwezig W. de Boer (Eemnes) 
Contactpersoon Marlies van der Linden 
E-mail m.vanderlinden@regiogv.nl  
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 21.0001526 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  
De voorzitter, dhr. Broertjes, opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Een speciaal 
welkom aan mw. Kennis. Zij is de vervanger van mw. Boersen.  

 
2. Vaststellen agenda 

Inhoud 
Agendapunt 5, de presentatie over de bezuinigingen, wordt verplaatst naar het einde van de 
vergadering.  
Besluit 
Agenda conform nr. 21.0000102 vastgesteld 

 
3. Vaststellen verslag 17 december  

Inhoud 
Dhr. Boermans verzoekt om een tekstuele aanpassing bij agendapunt 14; de laatste zin kan eruit. 
Met inachtneming van bovenstaande wijziging wordt het verslag vastgesteld. 
Besluit 
Verslag (nr. 20.0007867) met inachtneming van wijziging bij agendapunt 14 vastgesteld. 

 
4. Ingekomen/uitgaande stukken 

Inhoud 
De stukken worden ter kennisgeving aangenomen. Naar aanleiding van het rapport van Necker van 
Naem naar het proces rondom besluitvorming tot inbesteding doelgroepenvervoer geeft dhr. Luijten 
aan dat de gemeenteraad verzocht heeft om de stukken aan de Regio ter kennisname aan te bieden 
(reeds gedaan) en daarnaast is ook om een expliciete reactie uit de Regio gevraagd. Dhr. Uneken 
kan een concept reactie maken. Het AB beluit dat het DB het mandaat voor verdere afhandeling 
krijgt. 
Besluit 
Het DB krijgt het mandaat voor de afhandeling van de reactie vanuit de regio naar aanleiding van het 
rapport Necker van Naem rondom het proces tot besluitvorming inbesteding doelgroepenvervoer. 

 
5. Eerste richting bezuinigingen  

Inhoud 

- Dhr. Uneken geeft een presentatie over de bezuinigingen.   

- Dhr. Rebel vindt het een indrukwekkende prestatie dat er voorstellen tot 1,25 miljoen 
bezuinigingen liggen en de constructieve manier waarop hiertoe gekomen is. Hij wil daar graag 
zijn complimenten voor uitspreken. Er is nu nog 3,5 ton verschil met de opgelegde taakstelling 
van 1,6 miljoen en wat hem betreft wordt daar nog verder naar gezocht. Mw. Kennis sluit zich 
aan bij dhr. Rebel met betrekking tot de complimenten. Dhr. Boermans sluit zich hier ook bij 
aan. Hij wil naar onderdelen graag nog nader kijken. Ook is hij nieuwsgierig naar het verdere 
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traject. Dhr. Calis sluit zich aan bij zijn voorgangers en spreekt waardering uit voor het detail en 
de omvang van de bezuinigingen.  

- Dhr. Broertjes vraagt naar de effecten voor inwoners. Dhr. Uneken geeft aan dat dat vooral bij de 
GAD het geval is, bijvoorbeeld bij aanpassingen van de inzamelfrequentie en de inzamelwijze. 
En bij de RVE Sturing heeft het effecten, bv. bij voorstellen op het gebied van cultuur. Ook op de 
strategische kant zullen bezuinigingen impact hebben. Als de Regio bepaalde zaken niet meer 
doet, zullen gemeenten lokaal meer moeten doen. Dhr. Meuwese geeft aan dat het nogal wat 
keuzen zijn die nog gemaakt moeten worden. Dhr. Uneken geeft aan dat de voorstellen worden 
uitgewerkt en dan langs directieoverleggen en portefeuillehoudersoverleggen gaan. Na akkoord 
in die overleggen is inzet om in april de bezuinigingen 2022 en de Regiobegroting 2022 in elkaar 
te passen. Als dit tijdsbestek niet haalbaar is en er geen koppeling kan plaatsvinden kan alleen 
de taakstelling opgenomen worden in de Regiobegroting, zonder inhoud. De 
eindverantwoordelijkheid en sturing ligt bij het AB, het secretarissenoverleg is voorbereidend 
aan het AB. De portefeuillehoudersoverleggen zijn toetsend op de impact en adviserend aan het 
AB. Vanaf april kunnen dan zienswijzen op bezuinigingen + begroting gegeven worden.   

- Mw. Heijstee vindt het belangrijk dat alle AB-leden de proces-sheet delen in het college. Dhr. 
Meuwese geeft aan dat met de gemeentesecretarissen is afgesproken on na het AB van 
vandaag de bezuinigingen te agenderen in het college. Dhr. Meuwese verzoekt dit wel 
vertrouwelijk te agenderen in verband met het overleg met de ondernemingsraad op 2 maart 
a.s.. Mw. Heijstee geeft aan dat een optie ook is om eerst het proces te delen en later pas de 
inhoud.   

- Dhr. Rebel vraagt hoe om te gaan met de resterende 3,5 ton. Mw. Kennis geeft aan dat met de 
voorgestelde bezuinigingen al sterk geknibbeld wordt aan de dienstverlening en het al behoorlijk 
veel consequenties heeft. Als wethouder financiën en AB-lid is om verdere bezuinigingen vragen 
wat haar betreft nu niet aan de orde. Dhr. Calis vraagt zich af of er nog een tussenweg mogelijk 
is waarbij 3,5 ton als taakstelling in de begroting  wordt opgenomen en de invulling later volgt 
zodat daar dan wat meer tijd voor is. Dhr. Uneken doet de suggestie om voor het resterende 
bedrag vooral te kijken naar een efficiëntere samenwerking tussen gemeenten, Regio en 
verbonden partijen. Dhr. Boermans wil dat er wel gekeken wordt of de 3,5 ton binnen de 
regiobegroting gevonden kan worden. De gemeentebegrotingen staan al onder druk. Vanuit 
andere verbonden partijen zijn ook veel reacties gekomen dat bezuinigen niet kan. Dhr. Luijten 
doet een oproep om wel te kijken naar de mogelijkheden voor de 3,5 toen en daarbij heel 
nadrukkelijk aan te geven wat de consequenties zijn van deze aanvullende bezuinigingen.  

- Dhr. Meuwese wil tot slot nog meegeven dat met de gemeentesecretarissen is afgesproken om 
gezamenlijk naar de strategische thema’s te kijken en daar scherpte aan te brengen voor 
efficiënter samenwerken met en tussen gemeenten. 

 
6. Stand van zaken MRA/bovenregionaal 

Inhoud 

- Dhr. Luijten geeft de laatste stand van zaken weer. Gisteren was er een bijeenkomst van de 
regiegroep. Daarin zijn de voorstellen van de transitiecommissie besproken. In de 
transitiecommissie is wethouder Kuipers uit Hilversum vertegenwoordigd. Langs de lijnen van 
aanbevelingen van dhr. Verwaayen heeft de transitiecommissie een voorstel gedaan tot een 
versterking van de samenwerking. Voorstel behelst een MRA-bestuur (hanteerbare omvang, 
ongeveer 6 personen) die verantwoording afleggen aan een algemene vergadering. In de 
algemene vergadering zijn alle gemeenten en provincies vertegenwoordigd. Daarbij een stevig 
bureau om alle opgaven op te pakken. Daarnaast bevatte het voorstel een passage over de 
focus die MRA aan zou moeten brengen en de wijze waarop ze zich kunnen onderscheiden ten 
opzichte van andere, min of meer gelijke, samenwerkingsverbanden. Naar aanleiding van de 
bespreking in de regiegroep gaat het transitieteam met de vragen en opmerkingen aan de slag. 
Deze gingen bv. over de rol van deelregio’s en een mogelijk vierde platform over sociaal beleid. 
Ook is gevraagd om duidelijkere spelregels waar de algemene vergadering over gaat en waar 
gemeenteraden over gaan. 

- Dhr. Rebel vraagt of de raden een besluit moeten nemen. Dhr. Luijten geeft aan dat het voorstel 
in de oriënterende fase naar de raden gaat en daarna bij vastlegging van 
samenwerkingsafspraken. Ambitie is afronding van het geheel voor de zomer. Dhr. Boermans 
vraagt of de raden inhoudelijke input kunnen geven of alleen een ja/nee. Dhr. Broertjes geeft 
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aan dat er ruimte voor inbrengen zienswijzen is en inhoudelijke input dus mogelijk is. Het AB 
constateert dat het nog best ingewikkeld kan worden als vanuit alle partijen (verschillende) 
alternatieven komen en is benieuwd naar het proces. Dhr. Uneken laat weten dat de 
voorbereiding van de zienswijzen door de Regio zal plaatsvinden, dan wordt o.a. getoetst op de 
eerder ingebrachte punten. Daarnaast komt een factsheet over de meerwaarde van de MRA. AB 
vindt het belangrijk dat daarbij concreet wordt aangegeven wat we zonder de MRA niet kunnen 
realiseren. Een goed voorbeeld is de onlangs toegekende subsidie uit de Woningbouwimpuls 
gelden voor het bouwen van woningen rond station Hilversum.    

 
7. Planning fase 2 uittreding Weesp – en DVO’s met Amsterdam 

Inhoud 
Dhr. Meuwese laat weten dat er binnenkort een bestuurlijk overleg gepland staat. Vanuit Weesp 
sluiten de heren van Bochove en de Lange daarbij aan. De DVO’s voor de GAD en Jeugd en Gezin 
lopen op inhoud goed. Ten aanzien van de financiën vindt nog overleg plaats. Insteek is voor het 
bestuurlijk overleg op hoofdlijnen akkoord te zijn. Als het ambtelijk niet lukt om tot 
overeenstemming te komen, staat de weg van mediation open. 

 
8. DVO WMO taxi Weesp – A’dam 

Inhoud 
Mw. Heijstee geeft aan dat de DVO door Weesp al ondertekend is. In het raadsbesluit vorig jaar mei 
was besloten om voor 1 jaar aan te sluiten bij de Regio. Eind vorig jaar heeft de Regio aangegeven 
het voor leerlingen niet wenselijk te vinden om twee keer kort na elkaar over te stappen van 
vervoerder. Mw. Heijstee onderstreept het belang vanuit Weesp om goede oplossingen voor de 
leerlingen te bieden. Dhr. Uneken spreekt de hoop uit dat er voor 1 maart een besluit genomen 
wordt over het leerlingenvervoer.  
Het AB stemt in met de bijlagen van dit agendapunt (zie kopje besluit). 
Besluit 

- Ingestemd met de gestelde voorwaarden in de ontwerp dienstverleningsovereenkomst nr. 
21.0000103 

- Onderschrijving van de gestelde randvoorwaarden richting Amsterdam en uit te gaan van 
langere looptijden bij uitbreiding van de dienstverlening 

- Het dagelijks bestuur opgedragen over te gaan tot het aangaan en de ondertekening van de 
dienstverleningsovereenkomst nr. 21.0000103 

 
9. Erfpacht Crailoo 

Inhoud 

- Korte toelichting door mw. von den Borne en dhr. Rebel. De erfpacht past binnen de financiële 
kaders. Dhr. Rebel stelt voor om een kort briefje richting de raden te sturen om het besluit toe te 
lichten. Dhr. Boermans geeft daarbij als aandachtspunt de besluitvorming mee. Het AB is 
akkoord met het opstellen en verzenden van deze brief.  

- Mw. van der Linden geeft aan dat in het toegestuurde document nog een fout stond. Er stond 
per ongeluk dat de notariskosten voor de regio zijn, maar die komen voor rekening van de NS. 
Dit is inmiddels aangepast.  

- Dhr. Luijten heeft als feedback mee gekregen dat in artikel 3 de voorgenomen 
bestemmingswijze onvoldoende naar voren komt, de eigenaar moet daarmee instemmen. Mw. 
von den Borne zegt toe dit element mee terug te nemen en indien aanscherping nodig is, zal dit 
gedaan worden.  

Acties 
Informatiebrief naar de gemeenteraden over erfpacht Crailoo. 
Besluit 
Het algemeen bestuur geeft goedkeuring op het besluit van het dagelijks bestuur om de 
erfpachtovereenkomst voor het terrein Crailoo waar het overslag- en scheidingsstation van de GAD 
gevestigd is aan te gaan met NS Vastgoed B.V. voor een periode van 50 jaar. 
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10. Aanvullende dienstverlening Jeugd & Gezin 

Inhoud 
Dhr. Meuwese geeft aan dat dit om een administratieve handeling gaat. Dhr. Rebel vult aan dat 
vorige keer was aangegeven dat een aanpassing gewenst was en het goed is te constateren dat dit 
geregeld is. Het AB stemt in met de standaard dienstverleningsovereenkomst Jeugd en Gezin. 
Besluit 
Het AB stemt in met de standaard dienstverleningsovereenkomst Jeugd en Gezin 

 
11. Actualiteiten en rondvraag 

Inhoud 

- Communicatie; mw. Mansfeld heeft als actiepunt informatiebrief Crailoo genoteerd. Verder 
geeft ze aan dat deze week een interessante bijeenkomst over corona en de psychosociale 
gevolgen heeft plaats gevonden.  

- Dhr. Meuwese geeft aan dat hij samen met dhr. Broertjes en de heren Rob Metz en Theo van 
Rijn een gesprek heeft gehad met de regio Amersfoort. De kracht van het koersdocument kwam 
tijdens het gesprek duidelijk naar voren. Amersfoort wil het initiatief nemen om de A1 op de 
kaart te zetten en wil dat aan laten sluiten bij de verkenning naar de capaciteit snelweg. Komt 
een brief over die bij het PFHO RO op de agenda zal komen. Dhr. Calis geeft aan dat de 
ondertunneling van de A1 al langer gespreksonderwerp in Laren is en geeft aan dat als zij extra 
kunnen bijdragen in de lobby ze daar t.z.t. graag meer over weten. Dhr. Meuwese geeft aan dat 
als de brief komt er even extra aandacht is voor het aansluiten van Laren.  

- Dhr. Broertjes laat weten dat in een overleg met de politie aandacht is gevraagd voor 
zorgfraude. Verzoek om daar bij de inkoop slim en accuraat naar te kijken. Dhr. Meuwese geeft 
aan dat hij daar informatie over heeft ontvangen en zal dat delen met het AB. Dit onderwerp is 
regionaal belegd bij wethouder Hoelscher. Dhr. Meuwese geeft aan dat een deel van de controle 
bij de sociale recherche zit. Deze is ondergebracht bij de gemeente Gooise Meren. Goed om te 
kijken naar slimme organisatie.  

Acties 

- Brief Amersfoort over A1 t.z.t. agenderen in PFHO RO en gemeente Laren goed bij aansluiten. 

- Informatie zorgfraude delen met AB. 
 
 
VERGADERING BESTUUR VERVOER GOOI EN VECHTSTREEK BV 
 
12. Bedrijfsplan & begroting Vervoer BV 

Inhoud 

- Dhr. Uneken licht toe dat het bedrijfsplan aan de basis van de begrotingswijziging en 
taakoverdracht heeft gelegen. De effecten van Corona zijn daarin meegenomen. Voor de 
financiën is de begrotingswijziging leidend. Officieel hoeft de Vervoer BV geen begroting te 
hebben, maar het is wel handig voor o.a. de invulling van de bedrijfsvoering. Er komen t.z.t. nog 
wijzigingen: Laren moet nog toegevoegd worden en de dienstverleningsovereenkomst met 
Weesp.  

- Dhr. Rebel vraagt naar de werkwijze bij wijzigingen van de begroting. Dhr. Uneken geeft aan dat 
de taakoverdracht via de Regio is gegaan. Als er een verhoging van de gemeentelijke bijdrage 
plaatsvindt moet dat voorgelegd worden aan de gemeenten, bij een verlaging is dat niet het 
geval. De verwachting is dat de gemeentelijke bijdrage niet zal wijzigen, mogelijk wel bij Laren 
en Weesp. Als dat het geval is zal er gelegenheid voor zienswijzen zijn. De zienswijzen gaan 
alleen naar de raden waar iets gaat wijzigen, niet naar alle raden.  

- Tenslotte verzoekt dhr. Rebel of in het vervolg aangegeven kan worden waar wijzigingen in het 
bedrijfsplan zijn gedaan. Dhr. Uneken zegt toe dat een volgende keer in een oplegger of 
addendum toe te lichten.   

Acties 
Bij een update van het bedrijfsplan een oplegger/addendum toevoegen die inzicht geeft in de 
gemaakte wijzigingen. 
Besluit 
Het bedrijfsplan en begroting van Vervoer BV (nr. 20.0007018) worden als momentopname 
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vastgesteld en regelmatig zal een geactualiseerde versie aangeboden worden op directieniveau. 
 
13. Procuratieschema Vervoer BV 

Inhoud 
Dit schema wordt jaarlijks geactualiseerd en komt dan terug op de agenda van Vervoer BV 
Besluit 
Het procuratieschema voor de Vervoer BV is vastgesteld en deze wordt jaarlijks geactualiseerd. 

 
14. Raad van advies   

Inhoud 
Dhr. Meuwese geeft aan dat de eerste kandidaat voor de raad van advies geworven is. Deze 
kandidaat sluit aan vanuit gebruikersperspectief. Ook heeft hij een gesprek gevoerd met de KNV 
(Koninklijk Nederlands Vervoer). Kandidaten voor de raad van advies zullen zitting nemen op 
persoonlijke titel. De verwachting is dat over ongeveer een maand de overige kandidaten bekend 
zijn.  

 
 
Aldus vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 15 april 2021.  
 
de secretaris,    de voorzitter, 
 

 
 
M. van der Linden   P.I. Broertjes 


